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Protokół nr 175/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 10 maja 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

     

  

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 
1. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

2. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu 

3. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

4. Pani Katarzyna Olejnik   - dyrektor Domu Dziecka  

        im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

        w Komornikach 
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5. Pani Anna Freus    - dyrektora Samodzielnego Publicznego  

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ) 

6. Pani Justyna Kałuziak   - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

           Kartografii, Katastru i Gospodarki    

        Nieruchomościami w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CLXXIII i CLXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu.  

5. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanie Aneksu nr 1/2023 do porozumienia z dnia 29.12.2022 r.  

z Powiatem Opoczyńskim w sprawie określenia warunków pobytu, wysokości  

i sposobu przekazywania przez Powiat Wieluński wydatków na opiekę  

i wychowanie małoletniego rodzeństwa umieszczonego w rodzinie zastępczej 

zawodowej pełniącej funkcję pogotowia rodzinnego.  

6. Rozpatrzenie wniosku Członka Zarządu Powiatu w Wieluniu Pana Łukasza Dybki 

dotyczącego przeniesienia obsługi finansowo-księgowej i kadrowej Domu 

Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach do Powiatowego 

Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 
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7. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o poziomie zobowiązań i należności SP ZOZ w Wieluniu 

na dzień 31.03.2023 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 

28.04.2023 r.  

8. Zapoznanie ze sprawozdaniem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o przychodach, kosztach i wyniku finansowym  

SP ZOZ w Wieluniu za I kwartał 2023 r.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków Komisji Konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia 

ośrodka interwencji kryzysowej w 2023 roku.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia  

do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

Jasna Góra, gmina Mokrsko - dot. nieruchomości gruntowej, niezabudowanej 

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka numer 132/1  

o pow. 0,1500 ha, położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko, stanowiącej 

własność Powiatu Wieluńskiego.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2022 – temat 

sesyjny.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pożyczki Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu.  

13. Sprawy bieżące.  

14. Wolne wnioski.  

15. Zamknięcie CLXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 1 

Otwarcie CLXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXXV 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu. 

Wobec tego wszystkie decyzje, które będą podejmowane będą miały moc 

obowiązującą.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi  

do porządku obrad. Nikt nie zgłosił uwag. Nadmienił, że w punkcie pn. „Sprawy 

bieżące” będą do rozpatrzenia dwie sprawy.   

 

 

 



5 
 

Zarząd Powiatu w Wieluniu (jednogłośnie przy 5 głosach „za”) przyjął  

proponowany porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CLXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CLXXIII i CLXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu.  

5. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanie Aneksu nr 1/2023 do porozumienia z dnia 29.12.2022 r.  

z Powiatem Opoczyńskim w sprawie określenia warunków pobytu, wysokości  

i sposobu przekazywania przez Powiat Wieluński wydatków na opiekę  

i wychowanie małoletniego rodzeństwa umieszczonego w rodzinie zastępczej 

zawodowej pełniącej funkcję pogotowia rodzinnego.  

6. Rozpatrzenie wniosku Członka Zarządu Powiatu w Wieluniu Pana Łukasza Dybki 

dotyczącego przeniesienia obsługi finansowo-księgowej i kadrowej Domu 

Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach do Powiatowego 

Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 

7. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o poziomie zobowiązań i należności SP ZOZ w Wieluniu 

na dzień 31.03.2023 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 

28.04.2023 r.  

8. Zapoznanie ze sprawozdaniem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o przychodach, kosztach i wyniku finansowym  

SP ZOZ w Wieluniu za I kwartał 2023 r.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków Komisji Konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 
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Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia 

ośrodka interwencji kryzysowej w 2023 roku.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia  

do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

Jasna Góra, gmina Mokrsko - dot. nieruchomości gruntowej, niezabudowanej 

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka numer 132/1  

o pow. 0,1500 ha, położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko, stanowiącej 

własność Powiatu Wieluńskiego.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2022 – temat 

sesyjny.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pożyczki Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu.  

13. Sprawy bieżące.  

14. Wolne wnioski.  

15. Zamknięcie CLXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CLXXIII i CLXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści protokołów. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu 

nr 173 z CLXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 173/23 z CLXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 174 z CLXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 174/23 z CLXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

 

Pkt 5 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanie Aneksu nr 1/2023 do porozumienia z dnia 29.12.2022 r.  

z Powiatem Opoczyńskim w sprawie określenia warunków pobytu, wysokości  

i sposobu przekazywania przez Powiat Wieluński wydatków na opiekę  

i wychowanie małoletniego rodzeństwa umieszczonego w rodzinie zastępczej 

zawodowej pełniącej funkcję pogotowia rodzinnego. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Beatę 

Korczewską – dyrektora PCPR w Wieluniu oraz panią Patrycję Świtalską  

– kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych.   

 Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu poinformowała,  

że aneks dotyczy zwrotu kosztów koordynatora w związku ze zmianą ustawy  

od 1. lutego.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy monitorują rodzinę, która została pozbawiona dzieci. Czy są jakieś szanse, żeby 

tu wróciły?  
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 Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że rodzice podjęli starania i wszystko wskazuje na to, że jest szansa, decyzję 

podejmie sąd, rodzice utrzymują kontakty. Dodała, że PCPR cały czas to monitoruje, 

bo w tej chwili będzie następne posiedzenie sądu i będzie sprawa odnośnie tego,  

czy dzieci mogą wrócić, czy nie. Wyraziła nadzieję, że się uda.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

jakie to są koszty.  

 Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że 300 zł na dziecko miesięcznie.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem 

przedmiotowego aneksu. Następnie poprosił, aby pani dyrektor pozostała odnośnie 

punktu 6.  

  

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

aneks nr 1/2023 do porozumienia z dnia 29.12.2022 r. z Powiatem Opoczyńskim  

w sprawie określenia warunków pobytu, wysokości i sposobu przekazywania przez 

Powiat Wieluński wydatków na opiekę i wychowanie małoletniego rodzeństwa 

umieszczonego w rodzinie zastępczej zawodowej pełniącej funkcję pogotowia 

rodzinnego (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 6 

Rozpatrzenie wniosku Członka Zarządu Powiatu w Wieluniu Pana Łukasza 

Dybki dotyczącego przeniesienia obsługi finansowo-księgowej i kadrowej 

Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach do Powiatowego 

Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Katarzynę Olejnik – dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach. Zapytał, czy pani dyrektor chciałaby coś dopowiedzieć.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach zwróciła uwagę, że jednak tych dowodów 

księgowych jest sporo i jeżeli już tak, jak napisała mają rozważać to przeniesienie 

księgowości do PCUW (Powiatowe Centrum Usług Wspólnych), to prosi  

o pozostawienie tej osoby do tych prac, o których napisała. Dodała, że po napisaniu 

tego pisma pomyślała, że są placówką całodobową i jak złożą wszystkie te obowiązki 

na jedną osobę, to obawia się przeciążenia, a po drugie gdyby ta osoba poszła  

na zwolnienie tak, jak zdarza się w życiu, czasami nawet na dłuższe, to jej po prostu 

nie ma kto zastąpić. Zaznaczyła, że ta osoba pracowała już na tym stanowisku bez 

problemu. Dodała, że nie posadzi sprzątaczki za komputer na programy 

magazynowe, na takie rzeczy. Dlatego bardzo prosi o uwzględnienie jej prośby. 

Przekazała, że rozmawiała z panem dyrektorem PCUW o sprawach technicznych 

jakby to miało wyglądać i przyznał też, że jest to inna placówka, inna specyfika,  

że każdy wychowawca pewnie musiałby mieć pogotowie kasowe, przynosić faktury 

do rozliczenia. Nadmieniła, że zapytała pana dyrektora, że gdyby doszło  

do przenoszenia to jaki czas dla niego jest lepszy do przejęcia i uzyskała odpowiedź, 

że po zakończeniu roku budżetowego.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy wnioskodawca chciałaby zabrać głos.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że dalej stoi przy swoim 

stanowisku. Biorąc pod uwagę to, co pani dyrektor przed chwilą powiedziała, to tym 

bardziej powinna księgowość być przeniesiona do PCUW, bo jeżeli ta osoba jest  

na zwolnieniu jak pani dyrektor mówiła lub nie ma jej w pracy, to tym bardziej 

powinna być jakaś osoba w PCUW, która by znała się na tej pracy.  

  Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach wyjaśniła, że nie o tej osobie mówiła – mówiła  

o tej drugiej, na którą złożone byłyby te inne obowiązki, a która jest magazynierką. 

  Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał jakie inne obowiązki.  

  Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach poinformowała, że np. opisywanie faktur.  
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 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, że cały czas mówi o tym, 

żeby księgowa, która jest w Komornikach, ten etat został razem z tą osobą 

przeniesiony do PCUW, żeby ona pracowała w PCUW. Dodał, że nie mówi o jakiejś 

nowej osobie tylko mówi dokładnie o tej osobie, żeby ten cały etat z tą osobą 

przenieść do PCUW, żeby w PCUW robiła te rzeczy, które robi w Komornikach. 

Zaznaczył, że myśli, że tych faktur, jeżeli jest powiedzmy 250, to dzielone  

przez 20 dni pracy wychodzi 10-12 faktur dziennie do opisania plus jakie rzeczy 

jeszcze do robienia.   

  Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach wyjaśniła, że ta osoba ma do prowadzenia 

archiwum zgodnie z instrukcją, świadczenia socjalne. Nadmieniła, że kwestia 

archiwum wiąże się ze szkoleniami. To jest kolejna, druga osoba szkolona  

w tym zakresie. Przekazała, że pan, który przyjeżdża na kontrole już kiedyś 

powiedział, że znowu od początku zaczynają. Zaznaczyła, że zaczynaliby po raz 

trzeci od początku.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jego zdaniem  

nic by się nie zmieniło poza tym, że ten etat byłby przeniesiony do PCUW, zupełnie 

inaczej wyglądałyby kwestie finansowe, że mamy tych pracowników tylu na 14 

wychowanków i wtedy schodzimy z tych kosztów  - koszty utrzymania księgowości 

przechodzą na PCUW i zupełnie inaczej to wygląda, dlatego stoi przy swoim. 

Zaznaczył, że jego zdaniem dużo lepiej ten pracownik byłby wykorzystany w PCUW, 

może by jeszcze mógł coś więcej zrobić dla powiatu, nie tylko prowadzenie 

księgowości dla Domu Dziecka. Powtórzył, że znacznie lepiej byłoby, żeby ten etat 

został przeniesiony do PCUW łącznie z tą osobą i żeby ona była zatrudniona  

w PCUW i wszelkie zobowiązania były przeniesione na PCUW, ściągnięte z Domu 

Dziecka, żeby nie robić kosztów Domu Dziecka, żeby nie było, że za rok koszty 

utrzymania dziecka z 10 tys. zł wzrosną do 12 tys. zł, bo pensja minimalna wzrasta, 

więc będzie znowu duży skok w utrzymaniu. Powiedział, że jego zdaniem trzeba 

robić wszystko, aby obcinać koszty.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że rozumie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to nie 

zmniejszy kosztów.  



11 
 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że ten pracownik będzie 

wykorzystany może też do innych rzeczy.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odniósł się do kosztów  

na dziecko. Kontynuował, że koszt na dziecko dla nas nie ma znaczenia, ma 

znaczenie dla dzieci z zewnątrz, bo więcej otrzymujemy z tamtych powiatów. Jeśli 

przenosić to już likwidować to stanowisko.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach przypomniała, że w ubiegłym roku 2 osoby zeszły 

ze stanu zatrudnienia, co widać na tegorocznym budżecie. Podkreśliła, że pan 

dyrektor PCUW powiedział, że nie potrzebuje tak naprawdę pracownika, że chce tak 

przejąć, czyli, że PCUW jakby ma niewykorzystane etaty.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, że przychyliłby się do tego 

stanowiska.   

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach dodała, że jako dyrektor troszczy się o te osoby, 

nie chciałaby, aby ta osoba została bez niczego. Nadmieniła, że dyrektorzy  

w szkołach też pewnie jakieś sekretarki mają, czy jakiś technicznych pracowników. 

Zaznaczyła, że ona nie ma takich osób, wszystko spada na nią i też potrzebowałaby 

jakiegoś wsparcia w dokumentacji, że ktoś też coś może napisać, a nie wszystko 

konkretnie na niej spoczywa, każda korekta, bo nie ma zastępcy, a jednak Dom 

Dziecka jest całodobowy. Poprosiła, aby zostawić tę osobę jako referenta, natomiast 

resztę pozostawia Zarządowi.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że zastawiał się 

odnośnie kwestii przeniesienia pracownika tylko z częścią obowiązków, to jego 

zdaniem dociąży tylko pracowników Domu Dziecka. Kontynuował, że przenoszenie 

pracownika to będzie tylko przeniesienie pracownika z mniejszą ilością obowiązków, 

a zostawienie części obowiązków w Domu Dziecka w Komornikach, co jest w ogóle 

bez sensu.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że faktury 

trzeba i tak dowieźć do PCUW. Udzielił głosu pani dyrektor Korczewskiej.  

Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu przekazała,  

że przeszli do PCUW, więc wie praktycznie jak to wygląda. Zaznaczyła, że do PCUW 
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musi trafić faktura całkowicie opisana, opieczętowana, PCUW tak naprawdę robi dla 

nich przelewy i księguje te kwoty, a całą obróbkę dokumentacji robi PCPR, to spadło 

na nich. Nadmieniła, że muszą pilnować sobie budżetu, dostają jak gdyby wykaz tych 

wszystkich wydatków na bieżąco, na każde zawołanie otrzymują te faktury, natomiast  

faktycznie prowadzą drugą księgowość, żeby mogli pilnować budżetu, ponieważ 

muszą to robić, więc robią kopie faktur, opisują sobie, bo nie są w stanie inaczej. 

Poinformowała, że mają duży budżet, różne zadania i dla nich to jest bardzo duże 

obciążenie. Dodała, że mają jeszcze ten luksus, że są obok PCUW, więc na każdy 

telefon idą do PCUW, bo jest np. coś na fakturze nie tak jak trzeba. Zaznaczyła,  

że nie są księgowymi i nigdy nie były, natomiast muszą te rzeczy robić.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że chciał 

to podnieść w dyskusji, ponieważ to jak pan radny Wojcieszak zauważył, to jest dość 

duże utrudnienie dla działalności placówki, nawet prozaiczna sytuacja jak odebranie 

telefonu i przekazanie informacji, to ktoś musi być i poinformować, bo pani dyrektor 

jak np. dzisiaj jest na Zarządzie i może coś się zadziać, może być jakiś sygnał i ktoś 

tam musi ten telefon odebrać.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach zaznaczyła, że wychowawcy są często poza 

pokojem wychowawcy.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wychowawcy są poza pokojem wychowawcy, a głównie ludzie z zewnątrz dzwonią 

na inny telefon do Domu Dziecka. Dodał, że oszczędności byłyby pozorne, a wydaje 

mu się, że koszty i tak będzie ponosił powiat - czy to będzie w PCUW, to i tak  

to będzie ze środków budżetu powiatu, a tutaj mamy o tyle dobrą sytuację,  

że są jeszcze dzieci z zewnątrz i jak pani przygotowuje koszty utrzymania,  

to ta osoba się wlicza.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach potwierdziła i dodała, że perspektywa 

ewentualnego przeniesienia.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że perspektywa przeniesienia i wtedy jeżeli byłoby to przeniesienie, a w „Sprawach 

bieżących” powie o zamyśle i prosiłby Zarząd o zaakceptowanie tego pomysłu, żeby 

już się przygotować i mieć upoważnienie do podjęcia działań. Nadmienił,  

że w późniejszej części będzie pani dyrektor szpitala to porozmawiają o tym,  
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czy coś planuje na tej działce, czy raczej jest to nie do zagospodarowania przez 

szpital. Dodał, że wtedy wszystko się rozstrzygnie. Jeżeli byłoby to w Wieluniu, to nie 

byłoby problemu, można chodzić na nogach i tę księgowość przenieść. Na ten 

moment jego zdaniem niech to tak zostanie.  

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zapytał jak wygląda opisanie faktury.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że pod względem merytorycznym, 

czyli to, co zostało zakupione trzeba uzasadnić, gdzie zostało zakupione,  

kto to otrzymał. 

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu dopytał, iloma zdaniami są opisane 

faktury.   

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że zależy co to jest, czy tam było 

postępowanie wcześniej, np. w PCUW i opisują, że na podstawie danej umowy  

z dnia nastąpił ten zakup. Jeżeli to jest odzież, np. to zakupiono dla danego 

wychowanka, wpisano w kartę odzieżową o danym numerze i to jest pieczątka  

z podpisem kierownika jednostki, osoby, która pod względem finansowym  

to opieczętowuje, wypełnienie tabelki, potem jest pieczątka w sprawie zamówień 

publicznych, sprawdzone pod względem merytorycznym i nie byłoby tylko tego 

zapisu w sprawie księgowania. 

 Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu zaznaczyła, że pani 

dyrektor musi przybić wszystkie pieczątki łącznie z księgowaniem i wskazaniem 

działku, rozdziału i paragrafu, z którego są środki.  

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że praktycznie 

PCUW robi tylko przelewy.  

 Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu dopowiedziała,  

że księguje i robi wszystkie sprawozdania.  

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zauważył, że generalnie pani 

dyrektor musi trzymać faktury.  

 Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, że tak, 

żeby mogła kontrolować.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, żeby pani 

dyrektor mogła kontrolować swój budżet i nie przekroczyć tego budżetu. 
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 Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu wyjaśniła, że z PCUW 

otrzymała telefon, że już nie ma środków i wtedy ma problem.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach nadmieniła, że jeszcze do obsługi zostaje 500+,  

to jest oddzielnie konto i dla każdego dziecka trzeba prowadzić jakaś analitykę, 

ponieważ każde dziecko musi wiedzieć ile ma pieniędzy, bo wciągają w to dzieci.  

Wspomniała, że jak zapytała jedną wychowankę, która przyszła z innego domu 

dziecka o 500+, to nic nie wiedziała na ten temat. Podkreśliła, że w Domu Dziecka  

w Komornikach współuczestniczą w gospodarowaniu 500+, planują co na 

zainteresowania, co na zwiększenie szansy w innej dziedzinie i to jest o tyle owocne, 

że faktycznie dzieci zaczęły oszczędzać. Okazuje się, że odchodząc  

w ramach usamodzielnienia mogą sobie uzbierać, np. do 5 tys. zł i jest to jakieś 

wsparcie, ponieważ nie mają wsparcia rodziny. Zapytała, czy Zarząd słyszał o tej 

tragedii nocnej.   

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że powrócą do tej sprawy, ale najpierw rozpatrzą tę sprawę, a potem porozmawiają 

w temacie zabezpieczeń i jakie kroki należy podjąć, żeby do takich sytuacji nie 

dochodziło. Powiedział, że stawia propozycję rozstrzygnięcia tego punktu,  

a mianowicie, aby pozostawić to w takiej formie księgowania jaka jest w tej chwili,  

bez żadnych zmian. Zapytał, kto jest „za” tym, aby pozostawić księgowość, ponieważ 

to jest podwójne księgowanie. Jest to również z korzyścią dla osoby zarządzającej  

tą placówką, że ma wszystko na miejscu. Z wypowiedzi pani dyrektor PCPR wynika, 

że musi prowadzić, tzw. w cudzysłowie ujmując „cichą księgowość”, żeby wiedzieć 

jakimi środkami dysponuje, a nie czekać na telefon z PCUW, że nie ma środków,  

bo może zrobić kolejny zakup, zaciągnąć zobowiązanie, a nie będzie środków. Jeżeli 

to nie będzie kontrolowane, to można takie błędy popełnić. Aby się ustrzec tego  

to m.in. stawia taki wniosek, a mianowicie kto jest „za” tym, aby nie przenosić obsługi 

finansowo-księgowej i kadrowej z Domu Dziecka w Komornikach do Powiatowego 

Centrum Usług Wspólnych.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 3 głosach „za”, 1 głosie „przeciwnym”,  

1 głosie „wstrzymującym się” podjął decyzję o pozostawieniu obsługi finansowo-

księgowej i kadrowej w Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu dopytał, jak wygląda sprawa 

pilnowania budżetu – czy pani dyrektor na bieżąco wylicza? 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak, ma tabelki w Excelu.   

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, czy pani dyrektor  

nie ma na bieżąco elektronicznego dostępu.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że nie. Dodała, że prosi i dostaje tabelkę z wydatkami na każde zawołanie.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu stwierdził, że to też jest 

niedobrze, że pani dyrektor nie ma wglądu na bieżąco.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała,  

że od nie tak dawna ma w ogóle dostęp do konta, że widzi konto, a tak to też nie 

miała, więc zupełnie nie widziała tych operacji, ale teraz zupełnie wszystko jest 

uregulowane, widzi konto bankowe i widzi czy faktura jest zapłacona, itd.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że samych kosztów 

pani dyrektor nie widzi na bieżąco.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że nie, natomiast otrzymuje - nie jest tak, że ma jakiś z tym problem, dzwoni i dostaje 

w ciągu kilku minut. Dodała, że współpraca jest i na nią nie narzeka, natomiast 

mówiła o tym, jak to wygląda praktycznie. Nadmieniła, że mają dużo różnych zadań: 

pieczę, PFRON, ogólnie funkcjonowanie, więc są zupełnie różne rozdziały, działy itd., 

więc jest to o tyle trudniejsze, co omówiła. Dodał, że to jest dosyć uciążliwe, 

natomiast już się przyzwyczaili i jakoś sobie z tym radzą, ale początki na pewno były 

trudne. Dodała, że o wiele łatwiej byłoby, żeby w PCUW była jedna osoba, która 

zajmuje się daną placówką, bo wtedy ona pomaga i współpracuje, natomiast tam jest 

zupełnie inaczej ułożona struktura, ponieważ zajmują się szkołami, więc tam są inne 
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osoby, które tylko i wyłącznie księgują, inne osoby, które robią przelewy, więc jak 

gdyby całości PCPR-u nikt tam nie jest w stanie zrobić.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął punkt.  

W związku z tym, co wydarzyło się dzisiaj nocy w Tomisławicach, powiedział,  

że z rozumie, że pani dyrektor powie, że z jej punktu dzieci są bezpieczne w Domu 

Dziecka w Komornikach. Wspomniał, że wracając pamięcią klika lat wstecz różne 

sytuacje się zdarzały, o których pani dyrektor wie, że były sygnały, że dzieci po godz. 

22.00 przebywały poza terenem Domu Dziecka, co jest prawdą, bo akurat sam  

to naocznie widział. Zresztą pani dyrektor była o tym poinformowana. Poprosił,  

aby pani dyrektor powiedziała co jeszcze by zmieniła, jak planuje podnieść poziom 

bezpieczeństwa dzieci, czy pani dyrektor ma jakąś wizję. Poprosił panią dyrektor  

o wypowiedź jak zabezpieczamy dzieci.   

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach przekazała, że to jest młodzież dorastająca. 

Przypomniała, że nie mają dzieci do 10. roku życia w placówce. Odniosła się  

do sytuacji, o której mówił pan starosta, faktycznie dzięki temu, że 2 wychowawców 

było na dyżurze, to wtedy może jeden wychowawca wyjść, jechać i szukać tego 

dziecka, skoro nie odpowiada na telefon, nie przychodzi, zwolnione, więc musiał 

pojechać, objechać wioskę i dziecko przywieźć do Domu. Dodała, że takie sytuacje 

zdarzają się. Podkreśliła, że usłyszała o sytuacji w Tomisławicach, nadmieniła,  

że nie znane są jej szczegóły, nie wiadomo jak ten nożownik wtargnął do tej 

placówki.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że wszedł przez okno.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, czyli drzwi były zamknięte. 

Poinformowała, że rano zadzwoniła do Domu Dziecka i uczuliła wszystkich przede 

wszystkim na częstsze monitorowanie stanu Domu, częstsze spoglądanie  

na monitoring i obchodzenie Domu. Z przepisów wynika 2-krotne w nocy 

obchodzenie Domu, ale poprosiła, aby nie ograniczać się do nocy tylko robić  

to częściej. Nadmieniła, że mieli już taką sytuację w Domu Dziecka, że wychowawca 

przekazujący dyżur osobie nocnej stwierdził, żeby jeszcze raz obejść całą Placówkę, 

zanim zamkną Dom i okazało się, że w łazience schował się brat wychowanków,  

co omówiła. Z jednej strony Dom nie jest domem zamkniętym, żeby drzwi były 

zamknięte na klucz, pewnie jak w wielu domach, ale ta czujność jest potrzebna. 
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Dlatego te sytuacje nieprzewidziane zdarzają się zazwyczaj w godzinach 

popołudniowych, kiedy dzieci wracają do Domu. Zaznaczyła, że poleciła wywiesić  

w tej chwili kartkę, aby wzmożyć kontrolę Domu, z obchodzeniem również w ciągu 

dnia Domu i zwiększyć częstotliwość obserwowania sytuacji w Domu  

na monitoringu.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że myśli,  

że zabezpieczenie pewnie jest na dobrym poziomie, zawsze mogą się zdarzyć różne 

sytuacje, ale dzisiaj szczególnie trzeba byłoby otoczyć dzieci pomocą 

psychologiczną, bo czytają te artykuły, więc prosi o działania w tym kierunku.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że poprosi o taką konsultację.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu oprócz tego, o czym 

mówił pan wicestarosta, poprosił, aby uczulić wychowanków, żeby nie zawierali 

przypadkowych znajomości z nieznajomymi osobami, żeby byli bardzo ostrożni. 

Poprosił, aby porozmawiać z nimi, co omówił. Zaznaczył, że trzeba być bardzo 

czujnym.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że dobrze. Dodała, że starają się 

reagować na czas. Następnie przekazała, że złożyła doniesienie na policję o nękanie 

wychowanka Domu Dziecka w Komornikach, co omówiła.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby pani 

dyrektor uczuliła wszystkich pracowników na takie sytuacje, które się zdarzają, żeby 

byli czujni.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że dobrze.  
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Pkt 7 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o poziomie zobowiązań i należności SP ZOZ w Wieluniu 

na dzień 31.03.2023 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 

28.04.2023 r. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Freus – dyrektora SP ZOZ w Wieluniu, której udzielił głosu.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę. Przekazała, że na konferencji usłyszała, że pierwszy podstawowy problem, 

który chce ministerstwo rozwiązać nowymi ustaleniami to jest oddłużenie. 

Zaznaczyła, że dla naszego szpitala to byłaby doskonała informacja, ale na jakich 

zasadach i jakby to miało wyglądać, nie ma informacji, aczkolwiek minister podkreślił, 

że to już mają ustalone i że w jakiś sposób działania będą podejmowane. Niemniej 

jednak przekazała, że ze swojej strony analizują ze skarbnikiem powiatu, ponieważ 

jest propozycja Banku PKO BP. Dodała, że przedstawi swoje stanowisko. 

Nadmieniła, że marża jest mniejsza, warunki są lepsze i wydawałoby się, że trzeba 

brać tylko sytuacja jest taka, że 1% kredytu, który spłacają w BGK, musieliby zapłacić 

prowizję do BGK za wcześniejszą spłatę. Poinformowała, że trzeba przeanalizować 

bardzo szczegółowo umowy i wtedy na pewno zajmie stanowisko i przekaże panu 

skarbnikowi swoje stanowisko.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że PKO zaoferowało przejęcie kredytów.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu nadmienił, że 1 mln kredyt już 

mamy z PKO.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak,  

ale mamy inwestycyjny. Nadmieniła, że zresztą już wtedy PKO starało się o nich,  

nie zdecydowali się, ale to dobrze, bo kolejne warunki i wstępna oferta banku PKO 

BP oczywiście byłaby dalej do procedowania przez bank PKO, ale już wstępne 

rozeznanie mieli, jest lepsza od każdej propozycji, która pojawiła się wcześniej.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy z dodaną 

wcześniejszą spłatą.  
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest 

możliwość w ogóle zwiększenia tego kredytu o tę wcześniejszą spłatę, więc 1% 

mogą zwiększyć kredyty. Dodała, że mogliby również go zwiększyć o zobowiązania 

wymagalne i nie ukrywa, że dla szpitala jakimś poziomem zobowiązań wymagalnych 

muszą się zająć, bo cały czas powtarza, że poziom zobowiązań wymagalnych jest 

dla szpitala kosztowny: odsetki, kontrahenci tracą cierpliwość, mogą się pojawić 

koszty rekompensat, koszty sądowe, wszystkie koszty towarzyszące, które są dużo 

wyżej oprocentowane niż jakikolwiek kredyt, bo w tym momencie nawet odsetki  

w transakcjach handlowych to jest 14,5%. Zaznaczyła, że jeżeli przekraczają poziom 

3 mln zł i słyszy o wzroście wyceny procedur, ale jeszcze go nie widzi, to intensywnie 

rozmawiają i wie, że bank PKO BP jest otwarty, żeby przy okazji restrukturyzacji 

zwiększyć o kwotę na zobowiązania bieżące.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że 2 mln zł więcej 

musiałaby pani dyrektor wziąć.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że ściągnęłaby zobowiązania wymagalne. Dlatego, że przy okazji tego kredytu, który 

jest rozciągnięty w czasie, spłata nie będzie problemem dla szpitala, w początkowych 

miesiącach jest karencja, dla powiatu nie będzie problemem dlatego, że PKO BP 

oferuje, że kwota kredytu będzie w poręczeniu, a odsetki już nie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wskazał,  

że to zwalnia około 1 mln zł rocznie.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zaznaczyła, że dlatego 

zaczęła wypowiedź od wyniku ze sprzedaży, bo jak dobrze wiadomo wcale  

nie opłaca się dawać kredytu komuś, kto źle zarządza. Zaproponowała wyjście  

ze zobowiązań wymagalnych przy tym ruchu.   

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, czy to będzie kredyt 

rzędu 28 mln zł.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że być 

może nawet 29, ale nawet jeśli zdecyduje się, że to jest dobra oferta i zostawimy  

1 mln zł zobowiązań wymagalnych, to też jest dobrze.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, czy w związku z tym,  

że PKO BP dałoby nam kredyt, to czy nie należałoby też pomyśleć o linii też  

od nich. Dopytał, czy nie daliby lepszej niż BFF? 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że póki jest 

kredyt z BFF to prowizja już się zadziała, zapłaciła i jeżeli nie będą od nich brać 

pieniędzy i nie muszą brać, to nie biorą i nie płacą nic. Przy okazji restrukturyzacji 

PKO BP wiąże się to ze zmianą rachunków bankowych i przejściem na PKO BP,  

co z drugiej strony logistycznie będzie wygodne, bo będzie na miejscu. Dodała,  

że o takim produkcie jak debet, wtedy można jak najbardziej rozmawiać.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, czy linia w BFF 

odnawiana jest co roku i co roku jest płacona prowizja.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że na razie 

tak.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że ewentualnie przy 

odnawianiu i przy przejściu na PKO BP, wtedy byłoby możliwe gdyby, np. dali 

korzystniejsze warunki.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że w bankach 

tego typu, jeżeli mamy rachunek bankowy, to są produkty na zasadzie limitu  

w koncie. Dodała, że mogliby wtedy nie zawierać nowej umowy i nie płacić prowizji, 

do końca roku nie ma sensu niczego zrywać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze pytania. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jak zrozumiał, 

rozmowy nadal trwają. Zapytał, kiedy będą wiadome jakieś szczegóły. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poinformowała, że zajmie 

się tym. Zaznaczyła, że temat, którym się zajmuje to Poradnia kardiologiczna  

i rozliczenie projektu SOR (Szpitalny Oddział Ratunkowy), e-usług, itd. Dodała,  

że wczoraj rozmawiała z pracownikiem z PKO, któremu przekazała, że do końca 

tygodnia przeanalizuje tę sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd chce poznać finisz działań i wówczas zostanie podjęta decyzja. Poprosił, 

aby pan skarbnik został poinformowany odnośnie zobowiązań wymagalnych, o czym 

pani dyrektor mówiła i żeby spojrzał na tę sprawę. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że oczywiście, że tak. Nadmieniła, że montaż finansowy jaki planuje zrobić, to jeżeli 

chodzi o PKO BP, to będą pewnie ze 3 scenariusze, czyli biorą „gołą” 

restrukturyzację, biorą restrukturyzację plus część zobowiązań plus całość. 
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Podkreśliła, że pewien poziom zobowiązań wymagalnych dla nich jest bezkosztowy. 

Dlatego, jeżeli zostawią 1 mln zł, to ten 1 mln zł będzie bezkosztowy. Dodała,  

że następne ustawowe podwyżki wynagrodzeń są od lipca, od lipca na pewno 

pójdzie zmiana wyceny procedur, ale w którą stronę to pójdzie, to tego nie wiadomo 

na ten moment.      

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął punkt 7. 

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o poziomie 

zobowiązań i należności SP ZOZ w Wieluniu na dzień 31.03.2023 r., sporządzoną 

według stanu księgowego na dzień 28.04.2023 r.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 8 

Zapoznanie ze sprawozdaniem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o przychodach, kosztach i wyniku finansowym 

SP ZOZ w Wieluniu za I kwartał 2023 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pani 

dyrektor część sprawozdania już omówiła.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak. Następnie omówiła dalszą część sprawozdania.       

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania do pani dyrektor.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przekazał, że dużo dzieci chce 

pójść na profil biologiczno-chemiczny, czyli za 10 lat będziemy mieli wieluńskich 

lekarzy.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się ze sprawozdaniem. Zamknął punkt 8.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się ze sprawozdaniem Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o przychodach, 

kosztach i wyniku finansowym SP ZOZ w Wieluniu za I kwartał 2023 r.  

  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poruszył kwestię działki, 

którą w zarządzaniu ma szpital.  

  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dopytała, czy chodzi o działkę 

powiatu, która jest w zarządzaniu szpitala.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. Dodał,  

że koło prosektorium.  

  Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu wskazał, że to jest ta działka 

odnośnie, której Zarząd nie zgodził się na służebność.  

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński uściślił, że chodzi o działkę  

nr 30/1.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jaką ma 

powierzchnię.  

  Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu wskazał, że 16 arów - 1674 m2. 

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  zauważył, że szpital w ogóle 

nie graniczy z tą działką.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wskazał, że są tam 

prywatne tereny.  

  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak  

i dodała, że zasadne byłoby tylko nie wie na ile kosztowne i który moment byłby 

dobry, aby powiat mógł wykupić kawałek działki, żeby mogli zrobić wyjazd.   

  Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy od ul. Wiśniowej.  

  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła.    
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  Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy to nie są miejskie tereny.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że chodzi  

o pogotowie. 

  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła.  

  Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu wskazał, że to jest działka nr 275.  

  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że tam wydaje się, 

że jest przecięcie przez obcą, ale trzeba spojrzeć na mapy.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że Zarząd 

powróci do tego tematu, o które działki chodzi, bo nie wie, czy to jest zawarte w akcie 

notarialnym, czy nie.  

   Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poprosiła o numery działek, 

żeby mogła omówić sobie to na mapach i żeby być przygotowaną do rozmowy. 

Następnie dodała, że planuje dzisiaj złożyć odpowiedź na wystąpienie pana radnego 

Sebastiana Jasińskiego  na ręce pana przewodniczącego Zarządu. Wskazała, że nie 

była obecna, więc nie mogła się do tego odnieść. Zaznaczyła, że one wymagają 

doprecyzowania i wyjaśnienia dlatego, że w znakomitej większości nie są prawdziwe 

i nie wie, czy ma Zarządowi coś opowiedzieć, ponieważ słyszeli na sesji różne 

kwestie i tak jak mówi, przykładowo sprawa NPL (Nocna Pomoc Lekarska), bardzo 

organizacyjna. Zaznaczyła, że nie ma żadnej zmiany zasad funkcjonowania NPL  

w naszym szpitalu, nie zostały wydane żadne zarządzenia ze strony dyrektora,  

czy zastępcy dyrektora dotyczące organizacji pracy na tym odcinku. Przekazała,  

że na Nocnej i Świątecznej i takie mają też informacje z Narodowego Funduszu 

Zdrowia (NFZ) mają obsadę lekarską i pielęgniarską dostosowywać do potrzeb. 

Zaznaczyła, że przeanalizowała całą sytuację, nadmieniła, że mają zmienionego 

koordynatora, pani doktor, która wykonuje zadania od lutego, czy od początku roku  

i która świetnie wywiązuje się ze swoich zadań, jest bardzo komunikatywna i nie ma 

na nią żadnych skarg. Wiadomo, że na poprzedniego koordynatora były skargi 

również od pacjentów, a teraz jest pani doktor Wieczorek internista, doświadczony 

lekarz w pracy NPL-u i w pracy POZ (Podstawowa Opieka Zdrowotna) i tutaj jakby 

koordynacja i grafiki dyżurowe lekarskie, i pielęgniarskie są naprawdę wyłącznie  

po stronie koordynatora, aczkolwiek to analizują. Jeżeli w tygodniu ma 2 lekarzy  

to są takie sytuacje, że średnio jest około 18-20 pacjentów i sytuacja wyglądała w ten 

sposób, że jeden lekarz przyjął, np. 17, a drugi lekarz przyjął 2 pacjentów i jeżeli pani 

koordynatora w tygodniu wstawia jednego lekarza, to nie uważa, że to jest coś  
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nie w porządku. Zaznaczyła, że uważa, że absolutnie nic się nie dzieje z pacjentami. 

Jeżeli są skargi to wszystkie indywidualnie są rozpatrywane i to też nie chodzi o to, 

co było powiedziane, że indywidulne rozpatrzenie skargi oznacza, że chce spotkać 

się z osobą i ją przeprosić. Powiedziała, że nie – indywidualne sprawdzenie oznacza, 

że chce zobaczyć gdzie mają problem systemowy, coś jest nie tak, więc muszą  

dla tego pacjenta i każdego kolejnego doszukać się, w czym leży problem. Czy uda 

im się wszystkie problemy rozwiązać? - powiedziała, że nie, ale muszą na wszystkie 

reagować i zapewniła, że na wszystkie, które do niej docierają reagują, forma jest 

dostępna, zarówno e-mailowa – odbierają e-maile i odpisują e-mailowo, dostają  

pisemne, to odpisują pisemnie. Podkreśliła, że tego nie ma dużo, skargi się zdarzają, 

nie jest to jakieś nagminne zjawisko. Niemniej jednak do poprawy trochę mają. 

Dodała, że NPL też planują przenieść najprawdopodobniej, bo taka jest sugestia 

koordynatora i uważa, że to nie jest zły pomysł, przy starym SOR,  

bo rzeczywiście tam warunki byłyby dla pacjentów lepsze. Kolejny temat: 

wyjazdowość. Na stronach NFZ i w rozporządzeniu znajdujemy, że o zasadności  

i potrzebie wyjazdu decyduje lekarz. Nadmieniła, że ze swojej strony ma 

zorganizowane transporty, jest podpisana umowa, od stycznia kolejna, ale wcześniej 

też były umowy na przewóz personelu NPL w razie potrzeby do pacjenta , itd. 

Lekarz, czy pielęgniarka dzwoni, jest transport, wyjazdy są i jest ich około  

30 miesięcznie, około 7 tys. km jest robione w ramach tej umowy.  

Czy to wystarczające? – tak jak mówiła, to jest decyzja lekarza. Dodała, że ważny 

jest system skarg, bo czasami jest tak i może się zdarzyć tak, że i lekarz popełni 

błąd, i nie zachowa się właściwie, dlatego muszą to wszystko analizować, a czasami 

jest tak, że pacjent nie ma racji oczekując od NPL-u znacznie więcej niż powinien 

oczekiwać. Podkreśliła, że NPL jest generalnie jednostką specyficzną, że działa 

wtedy, kiedy nie działa POZ i powinny tam trafiać przypadki, jeżeli pacjent nie może 

doczekać do POZ. Przekazała, że lekarze troszeczkę alergicznie reagują na sytuację 

i jak analizują poszczególne sytuacje, to tłumaczą, że pacjenci bardzo często 

przychodzą i im mówią, że w POZ zawsze jest długa kolejka, więc przyszedł tutaj  

i oni też się denerwują, więc są to tego typu sytuacje, którem nie raz sobie 

wyjaśniają. Podkreśliła, że z wyjazdówką jak najbardziej jest wszystko 

zorganizowane i jakby nic się nie dzieje, aczkolwiek jeżeli ktoś ma jakieś sygnały,  

to jest otwarta na takie informacje, dlatego, że też nie jest przekonana, że zawsze 

wszyscy pracownicy szpitala, a ma ich ponad 400, zachowują się doskonale.  
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   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że był 

jeszcze zarzut ze strony radnego odnośnie ściągania ratowników z dyżurów.  

    Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że taki zarzut 

pojawił się na spotkaniu, ale to jest sytuacja, która została załatwiona już w  ramach 

jednego spotkania. Zaznaczyła, że jej stanowisko jest jasne, że zdrowy rozsądek  

i logika musi tu mieć miejsce, naczelna jak najbardziej przyznała, że oddziałowy, 

jeżeli ściągnął o 2.00-3.00 w nocy z dyżuru osobę, to popełnił błąd i takie sytuacje nie 

będą miały miejsca, nigdy też ich stanowisko w tej kwestii się nie zmieniło. 

Przekazała, że na spotkaniu został rzucony taki temat, nie było drugiej strony, więc 

na kolejnym spotkaniu jak już poprosiła, żeby była kadrowa, naczelna, oddziałowy,  

to sobie tę sprawę wyjaśnili. Przekazała, że jej stanowisko jest jasne i wyraźne,  

że  nie może być takich sytuacji, że pracowników traktują tak, że przestawiają ich,  

bo tak się z ludźmi nie da i nie chcą tego robić. Dodała, że bodajże 2 takie przypadki 

były, kiedy pracownik wracając miał zakończyć dyżur wcześniej, był na wyjeździe  

i ten wyjazd skończył się o jakiejś dziwnej porze i tutaj bodajże pojawiła się  

ta sytuacja, że oddziałowy stwierdził, że pracownik powinien udać się do domu,  

a oni zdaje się powoływali na problem z autobusem, z czymś. To są takie 

indywidualne przypadki wymagające rozpatrzenia, aczkolwiek stanowisko jest takie, 

że zdrowy rozsądek i poważne traktowanie pracowników musi być. To jest dla niej 

jasne. Zaznaczyła, że tych kwestii było więcej, Zarząd zapozna się z pismem.     

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na następnym Zarządzie.   

    Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu a propos karetek wyjaśniła, 

że wielokrotnie już podkreślała, bo tutaj w retoryce pojawiało się coś takiego,  

że karetki są dysponowane do przypadków, do których nie powinny być 

dysponowane, dlatego, że powiązanie to z NPL-em, to w ogóle jakiś dziwny twór 

panu rademu wyszedł na tej sesji. Przekazała, że do systemu wstawiają 3 karetki  

i nie są ich dysponentem. Zaznaczyła, że nie odbiera tych telefonów, w szpitalu nikt 

nie odbiera tych telefonów. Dodała, że tracą możliwość w ogóle dysponowania 

karetkami, tutaj jest dysponent, do niego się dzwoni i on decyduje, czy karetka ma 

jechać, czy nie ma jechać. Jeżeli pojawiają się sytuacje, bo próbuje jakby dociec  

o co mogło pójść, co było u źródła, to powiązanie z NPL, to jeśli lekarz NPL,  

np. odebrał telefon, uznał, że nie ma wskazań medycznych, żeby jechał, poprosił 

wezwać karetkę i np. karetka nie chciała przyjechać, to być może, że i takie sytuacje 
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się zdarzają, ale chodzi o to, że w NPL decyduje lekarz, a w dyspozytorni decyduje 

dysponent i to jest ich odpowiedzialność. Lekarze niezależnie od formy umowy  

– czy umowa o pracę, czy kontraktowa mają przypisaną odpowiedzialność 

zawodową, więc tutaj nie ma opcji. Dodała, że tego nie rozstrzygnie jak np. ktoś  

w środku nocy do niej zadzwoni i lekarz powie, że nie ma zasadności wyjazdu,  

to nie jest w stanie tego podważyć, nie jest lekarzem. To jest jego odpowiedzialność, 

ryzyko lekarza, oczywiście przy umowach o pracę ryzyko jednostki.  

   Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

   Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zwrócił się do pani dyrektor  

ze słowami, że rozumie, że pani dyrektor jest zainteresowana tym tematem. 

Powiedział, że wydaje mu się, że to wystąpienie pana radnego Jasińskiego było 

bardzo ogólne i właściwie powinien albo bezpośrednio do pani, czy do Zarządu 

jakieś konkretne skargi, jeżeli takie ma, napisać. Natomiast rozważyłby zignorowanie 

tego, bo to chyba nie ma sensu.  

   Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że według  

niej zignorowanie powoduje to, że ten głos jest słyszalny. Zaznaczyła, że uważa,  

że akurat za ten okres, który tak buńczucznie został określony jako nie wiadomo  

co się dzieje, to jest okres, którym powinni się chwalić. To nie znaczy, że jest  

w indywidualnym, każdym przypadku idealnie, bo nie jest i nie będzie, ale cały czas 

starają się, żeby było jak najlepiej i żeby naprawić to, co źle działa. Dodała, że złoży 

to pismo do przewodniczącego Zarządu, licząc oczywiście i uważa, i takie jest jej 

stanowisko w sprawie, że tam gdzie zostały powiedziane oszczerstwa o działalności 

szpitala, w tym samym miejscu i tymi samymi nośnikami powinno zostać jakby 

doprecyzowane, że tak nie jest. Dlatego, że to była zapowiedź jasna i wyraźna,  

że to będzie powtarzane. Jeżeli nic nie powiemy, to znaczy, że uznajemy, że tak jest. 

Nadmieniła, że w piśmie odnosi się do każdego zarzutu poza tym, że pan radny 

powiedział, że ona powiedziała, że jej się ratownictwo z nim kojarzy. Przekazała,  

że nie pamięta tego, może 5 lat temu jej się kojarzyło. Dodała, że nie chodzi o jej 

urazę. Uważa, że szpital, system został bardzo mocno „zjechany”. Pewnych rzeczy 

systemowych nie poprawią, ale myśli, że powinno to paść, że to nie są błędy 

zarządcze. Powiedziała, że nie miała takich uwag od radnego Jasińskiego jakie padły 

na tej sesji, nie wie, jak panowie starostwie, bo to zostało przywołane, ale z panami 

starostami rozmawiała na temat różnych kwestii i każdorazowo jak były jakieś 
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sytuacje, zresztą z niektórymi z Państwa również, jak były jakieś problemy to każdy  

z Państwa potrafił się normalnie zapytać, ona normalnie to wyjaśniła, w czym jest 

rzecz, bo starostwie dociekali, ale nie było kwestii NPL, nie było kwestii karetek.  

To są takie rzeczy uważa bardziej medialne niż jakby zależne od nich. Dodała, że już 

nie wspomni o czasach covidu, kiedy też jakieś podejrzenie nie wie, o co nawet i atak 

w stronę dyrektora Ordona. Przypomniała, że została pełniącą obowiązki po raz 

pierwszy i 2-3 tygodnie później usłyszeli o pandemii i o tym, co się dzieje. 

Zaznaczyła, że to jest, to czym się mogą chwalić, bo rozmawiali na ten temat  

co zrobić, otworzyli oddział covidowy, przystąpili do szczepień, stali się szpitalem 

węzłowym, otworzyli miejsca covidowe na oddziałach zabiegowych, żeby operować 

pacjentów covidowych i nie covidowych, zostało podjętych mnóstwo dobrych decyzji  

i odbieranie im tego teraz, że jakby dyrektor ds. lecznictwa, który uczestniczył w tym, 

bo samo to się nie stało. Dodała, że była bardzo niedoświadczona i mimo tego,  

że bardzo dobrze znała stronę ekonomiczną, finansową szpitala, w sferę medyczną 

musiała wejść, a jeszcze okres był jaki był. Przypomniała, że miała możliwość 

przyznania, dostała taką informację z ministerstwa podkreślając, że uważa,  

że to świetna inicjatywa, do 4 odznaczeń dla osób ze szpitala, którzy szczególne się 

odznaczyli. Został wskazany pan dyrektor ds. lecznictwa, do czego nie miała 

wątpliwości, zresztą to umotywowała i to zostało przyjęte. Drugie odznaczenie dostał 

pan ordynator oddziału covidowego, który również się zaangażował, postarał. Jakie 

losy tego odznaczenie są tego nie wie, była weryfikacja  w dalszych krokach, czy się 

należy, czy się nie należy. Kolejny medal dostał ordynator SOR niejako 

przedstawiciel całych zespołów i SOR-u, tego pierwszego frontu szpitala, który 

walczył z pandemią, a do kolejnego odznaczenia wskazała ordynatora oddziału 

OIOM (Oddział Intensywnej Opieki Medycznej), który w krótkim czasie przekształcił  

i stworzył 5 łóżek covidowych, i rozszerzył o 2 łóżka niecovidowe, żeby móc leczyć 

jednych i drugich. Podkreśliła, że dyrektor Ordon był pierwszym zabiegowcem, który 

zaczął operować pacjentki z covidem. Przypomniała, że nasz szpital przyjmował 

ciężarne pacjentki z covidem, gdzie naprawdę to nie było normą i nie było  

to popularne, więc może przy tej okazji powinni się pochwalić. Dodała, że daje to pod 

zastanowienie.   

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

dyrektor i poprosił, aby złożyła to pismo na sekretariat.  
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Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków Komisji Konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego 

prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej w 2023 roku. 

 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest  

to formalność. Następnie z uwagi na brak pytań, zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1186/23 w sprawie ogłoszenia o naborze kandydatów na członków Komisji 

Konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację 

zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, 

dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej w 2023 roku (głosowało 5 

członków Zarządu). 

  Uchwała Nr 1186/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia 

do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

Jasna Góra, gmina Mokrsko - dot. nieruchomości gruntowej, niezabudowanej 

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka numer 132/1 o pow. 

0,1500 ha, położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko, stanowiącej 

własność Powiatu Wieluńskiego. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minutową 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady 

Zarządu Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje  

w składzie 5 osobowym.  

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał wszystkich 

po przerwie. Stwierdził, że obecnych jest 5 członków Zarządu, a więc Zarząd 

obraduje w pełnym składzie. Powiedział, że Zarząd przechodzi do kontynuacji 

porządku obrad. Udzielił głosu pani naczelnik Justynie Kałuziak. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że oczekuje na propozycje członków Zarządu, co do kwoty. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy był robiony operat. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że operat jest świeży, 

kosztował 500 zł, był robiony 25. kwietnia, przedstawia aktualną wartość 

nieruchomości. Dodała, że ta wartość wzrosła o 15 tys. zł od poprzedniego roku. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że skoro 

nie ma propozycji ze strony członków Zarządu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że ma propozycję,  

50 tys. zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze jakieś inne propozycje kwoty za tę działkę. Nikt się nie zgłosił. Zapytał,  

kto jest „za” tym, aby ustalić cenę wywoławczą dotyczącą gruntowej nieruchomości  

w drodze przetargu ustnego w kwocie 50 tys. zł. 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

wniosek Członka Zarządu Powiatu w Wieluniu Pana Łukasza Dybki dotyczący 

ustalenia ceny wywoławczej w pierwszym przetargu dla działki 132/1 w wysokości  

50 tys. zł (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że przechodzi do podjęcia uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 10 maja 2023 

roku w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko, za ustaloną 

przed chwilą kwotę 50 tys. zł. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1187/23 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko (głosowało 5 

członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1187/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

naczelnik Justynę Kałuziak o przygotowanie pod potrzeby Zarządu działek, które  

są w zasobach, w zarządzie szpitala i w zasobach powiatowych, ewentualnie osób 

prywatnych. Uściślił, że chodzi o wszystkie, które znajdują się w obrębie szpitala,  

czy są już odzyskane, czy nie odzyskane.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że jest tam działka 

powiatowa, ta narożna i później są działki osób fizycznych, które zostały  

im zwrócone.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ta działka należy  

do Skarbu Państwa, ta o którą wnioskowano, żeby służebność uzyskać. Dopytał,  

czy to jest ta działka. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że tak, o tym Zarząd musi 

pamiętać, tam się ciągle toczy postępowanie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że toczy się 

postępowanie, ale ta działka jest w naszych rękach. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak, to jest działka 

czysto powiatowa. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że rozważają, aby tam 

wybudować dom dziecka. Chodzi o to, aby pani naczelnik sprawdziła możliwości.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy ta działka z boku nr 30/4,  

jest nasza. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała do kogo należy działka 

nr 30/4. Dodała, że najbardziej problematyczną działką, jeśli chodzi o inwestycje  

w tamtym terenie, byłaby nieruchomość przyległa bezpośrednio do szpitala, bo tam 

jest bardzo dużo współwłaścicieli i pozostali spadkobiercy, którzy są w całym kraju.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że ta nasza działka jest  

chyba 16-arowa. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że teraz 

służebność to tutaj odejdzie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że tam się nic nie 

wybuduje. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że jak będą się toczyły losy 

służebności, na ten moment były oględziny z geodetą sądu w tej sprawie i biegły ma 

wyznaczone 6 tygodni na sporządzenie pisemnej opinii w sprawie, czyli  

ta sprawa jeszcze się nie zakończy w najbliższej przyszłości. Zapytała, co miałaby 

sprawdzić - działki i przeznaczenie w planie, czy jest możliwość budowy? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała: żeby sprawdzić możliwość 

zabudowy, to potrzebna jest taka wiedza, jak ten budynek miałby wyglądać, jakieś 

jego wymiary. Zapytała, czy Zarząd ma już jakąś wstępną koncepcję, jak by to miało 

wyglądać, czy z jakimś architektem już była rozmowa wstępna, co na działce dałoby 

się zlokalizować, tak mniej więcej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że razem 

z panem wicestarostą mają pogląd na ten temat.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała albo może z kimś 

znajomym tylko porozmawiać, żeby wstępną wizualizację działki tylko zrobił. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że muszą wiedzieć jaki to jest obszar i czy w ogóle można.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że dobrze, przygotuje  

to w postaci informacji dla Zarządu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał: jeżeli nie ta działka,  

to czy w zasobach posiadamy jeszcze na terenie Wielunia gdzieś inne. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że jako powiat nie, 

wiadomo, że sprawa przesuwania się dalej w kierunku szpitala, to są działki osób 

fizycznych, czyli w grę wchodziłby wykup. 
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jest jeszcze jedna 

sprawa odnośnie szpitala, dzisiaj pani dyrektor poruszyła ten temat, jeżeli chodzi  

o dojazd do ul. Wiśniowej od tyłu szpitala, to od ul. Wiśniowej do granic szpitala,  

to jest gminne. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tam jest pasek 

takiego rowu, nie wie w jaki sposób urządzony, nie urządzony, ale jest dość spory 

pasek rowu, który stanowi własność gminy. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy tylko to, czy nie ma 

jeszcze innych działek. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie, raczej nie ma.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że pani dyrektor  

go zaskoczyła, że tam są jakieś działki do wykupienia, ale chyba miała na myśli 

gminę. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że się upewni, bo przy 

jednych z tych właścicieli to na pewno jest droga i kwestia tego rowu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, żeby cały 

ten obszar tych wszystkich działek poddać analizie i najlepiej do jakiejś większej 

planszy, żeby sobie usiedli i porozmawiali. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że rozumie, że Zarząd 

interesowałaby jakaś droga dojazdowa od ul. Wiśniowej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że dobrze by było, bo musi być połączenie komunikacyjne. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że nasza powiatowa 

działka miałaby dojazd od ul. Szpitalnej, on jest dzisiaj niewidoczny, jest zarośnięty, 

ale na mapach jest uwidoczniony i w planie zagospodarowania przestrzennego też 

jest pokazany jako droga dojazdowa. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że jeszcze ta działka nr 30/5 

na pewno jest szpitalna i nr 30/8. 
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie. Zapytała, czy ta 

nr 30/5, to jest przy tym dawnym podjeździe dla karetek. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że tak. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że ona jest już 

podzielona na nowy numer, ona jest teraz wydzielona.    

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czyli jest nowy podział. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak, nie wie,  

czy to mapa, pewnie ten Geoportal Krajowy jest, to jest podzielona już działka,  

ona w części jest wydzielona na dojazd dla karetek, a reszta jest zwrócona  

tym poprzednim właścicielom. Zapytała, czy przygotować to na następny Zarząd,  

czy udostępnić jak zrobi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że niezwłocznie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy PCUW się określił  

z tą piwnicą w ogólniaku - czy oni to używają, czy nie? 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie, ale temat 

zostanie uzgodniony.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że wtedy 

ewentualnie biblioteka by mogła coś wziąć. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że biblioteka częściowo 

bezumownie korzysta, ale wyprostują ten budynek, bo okazało się, że biblioteka też 

ma za mało na umowie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że dołożą do góry  

i na dole piwnicę, jakby PCUW nie chciał. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że ustalą to tak, żeby było 

czytelnie i cały budynek wtedy będzie oddany w różne formy i będzie miał swoich 

gospodarzy. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił zamknięcie 

tego punktu. 

 

 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2022 

– temat sesyjny. 

 

   

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak  

co roku, musimy do 31. maja przedstawić Raport o stanie Powiatu Wieluńskiego, 

musi to być wyłożone do publicznej informacji, czy umieszczone na BIP-ie (Biuletyn 

Informacji Publicznej).  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że nie ma takiego 

obowiązku, żeby to umieszczać, tylko kwestia jest taka, że kiedy będą chcieli się 

zgłosić mieszkańcy do debaty, to żeby mieli nad czym debatować.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Henrykowi Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że część już 

wyjaśniliśmy, oświata poprawiła swoje rzeczy. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że dostała też 

informację z Powiatowego Zarządu Dróg.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że skoro będą 

naniesione poprawki z PZD, to to też odkłada. Dodał, że ma taką refleksję,  

że policzył sobie, że zmniejszyła się liczebność powiatu o 4,30% w ciągu 5 lat,  

a od 2001 r. prawie 7%, 6,8%, to jest bardzo duży ubytek, mamy jubileuszowy raport, 

pracujemy coraz sprawniej, bo mamy mniej sesji nadzwyczajnych i więcej uchwał 

podejmują. Powiedział, że ma dwa pytania, doczytał, że zebrano informacje  

na temat czynników atrakcyjności inwestycyjnej jednostki oraz określono dostępną 

ofertę lokalizacyjną powiatu, wszystkie te elementy zostały zebrane w ofercie 
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inwestycyjnej, przygotowanej w formie folderu. Zapytał, czy jest taki folder 

powiatowy, czy wydaliśmy coś takiego. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że o to chciał 

zapytać z ciekawości, a po drugie, w 2022 r. w rocznicę zakończenia II Wojny 

Światowej, zostały złożone kwiaty na Cmentarzu Parafialnym w Wieluniu,  

pod tablicami upamiętniającymi żołnierzy walczących podczas II Wojny Światowej,  

w tym roku chyba nic takiego nie zrobiliśmy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że było w 2022 r. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w tym roku  

nie było. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że jeszcze nie mieliśmy 1. września. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że chodzi  

mu o  rocznicę zakończenia II Wojny Światowej, która zakończyła się 8. maja. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to jest sprawozdanie za poprzedni roku. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że dobrze, ale pyta, 

czy w tym roku złożyliśmy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie. 

Dodał, że to było współorganizowane z miastem, miasto nie podjęło takiej inicjatywy, 

więc nie było w tym roku. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ma taką 

propozycję, żeby taki raport w formie papierowej trafił do Powiatowej Biblioteki i tam 

był, bo to jest czynne źródło kompleksowej wiedzy, dla późniejszych pokoleń. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że dlatego tak 

walczy o poprawki, żeby późniejsze pokolenia nie mówiły, co to za Rada zatwierdziła 

taki raport.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odniósł się do strony 

7 raportu, dodając, że myśli, że to jest powielone z poprzednich lat, jeżeli chodzi  

o budżet: zmiany dochodów polegały głównie na zmianach wysokości planowanych 

dotacji na realizację projektów z udziałem środków unijnych i wskazał, że brakuje mu 

zapisu „i innych źródeł krajowych”, co jest akurat ważne, że w 2022 r., jeżeli dobrze 
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pamięta, to były głównie źródła krajowe, bo z unijnych, jak sobie przypomina,  

to były tylko Erasmusy, a żadnych działań inwestycyjnych ze środków unijnych  

nie podejmowali. Podkreślił, aby napisać „z innych źródeł krajowych”, albo 

„dostępnych źródeł krajowych”. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie 

Powiatu Wieluńskiego za rok 2022.  

 

 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1188/23 w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie 

Powiatu Wieluńskiego za rok 2022 z poprawkami wskazanymi na CLXXV 

posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu w dniu 10.05.2023 r. – temat sesyjny 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

   Uchwała Nr 1188/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pożyczki Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu. 

  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu omówił 

przedmiotową sprawę. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1189/23 zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia pożyczki Samodzielnemu 

Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

   Uchwała Nr 1189/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

 

 

Pkt 13 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że chciał oficjalnie poinformować, że rezygnację ze stanowiska z dniem 31. sierpnia 

2023 roku złożył Pan Mariusz Wróbel, dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja 

Kopernika. Zaznaczył, że Zarząd będzie musiał ogłosić kolejny konkurs.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem z dnia 24.04.2023 r. Pana 

Mariusza Wróbla w sprawie rezygnacji ze stanowiska  Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 

im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu, które stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w „Sprawach bieżących” jest jeszcze pismo Dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu znak: ILO.071.41.2023  

z dnia 14.04.2023 r., uzupełnione pismem znak: ILO.71.47.2023 z dnia 05.05.2023 r. 
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w sprawie sfinansowania kosztów transportu wyjazdowych praktyk geograficznych 

dla uczniów klasy 3e I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki  

w Wieluniu w Wieluniu oraz kosztów organizacji w miesiącu czerwcu 2023 r. 

konkursu wiedzy o Jurze. Zapytał o zdanie członków Zarządu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że 5 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że 3,5 tys. zł jest na transport. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że 1,5 tys. zł  

na organizację konkursu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

tym, aby te środki przydzielić. 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyznał środki  

w wysokości 3 500 zł na porycie kosztów transportu wyjazdowych praktyk 

geograficznych dla uczniów klasy 3e I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu oraz środki w wysokości 1 500 zł na organizację w miesiącu 

czerwcu 2023 r. konkursu wiedzy o Jurze (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

 

 

Pkt 14 

Wolne wnioski. 

 

 

   Na CLXXV posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłoszone. 
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Pkt 15 

Zamknięcie CLXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLXXV posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


